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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„A lovas ágazat szereplő i puszta ígérteknél többet követelnek! IV. —Mikortól alakítják

át úgy а pályázatokat, hоgy lehetőség legyen az eszközvásárlásra — kiemelten 1 6

vásárlására? ”

címmel.

А benyújto tt kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

А Kincsem — Nemzeti Lovasprogram а szakma által régóta követelt, igényes anyag, amit а

Jobbik teljes mértékben támogat . Azonban hiába а kormánydöntés а program elfogadásáról ,

ha annak megvalósulása több területen várat magára. Ahol mégis van némi előrelépés, ott sok

csúszással, gyakran átgondolatlanul és mutyikkal terhelten indult el .

Hogy mivel lehetne javítani az ágazat helyzetét? Több olyan lépéssel is, ami a z

államháztartást nem vagy csak minimális mé rtékben terheli, ugyanakkor az érintetteknek

komoly segítséget jelentene. А pályázatokkal sok esetben az а proЫéma, hogy éppen azoknak

és pont azokon а területeken nem nyújt segítséget, ahol а legégetőbb lenne az. Nincs ez

másként а lovasokat érintő pályázatok jelentős részénél sem . А szakma azt szeretné elérni ,

hogy а pályázatoknál legyen kiemelt szerepe az eszközvásárlás lehetőségének. Kiemelném а

16 vásárlását, а lótartók természetesen nem eszközként tekintenek lovaikra, de а pályázatoknál

logikailag talán ide illeszthető be leginkább .



Mindezen okok miatt kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

Mikortól segítik а lovasokat annak érdekében, hogy а pályázatok esetében а számukra

legszükségesebb területeken kapjanak segítséget ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . január 14 .
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